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РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Германия, Турция и Италия са трите страни, с които българските предприемачи имат най-голямо желание да
осъществява бизнес партньорства. Това сочи проучване, проведено сред членовете на Българската търговско-
промишлена палата (БТПП) през 2025 г. През 2025 г., 45% от анкетираните членове на БТПП очакват увеличение
на бизнес пътуванията въпреки геополитическата нестабилност, докато 28% планират пъту... 

Българската търговско-промишлена палата има удоволствието да Ви информира, че ще бъде домакин на среща с
бизнес партньори от Нигерия, организирана от Българо-африканската търговска камара, с подкрепата на
Посолството на България в Нигерия. Делегацията е съставена от представители на водещи африкански компании
и институции с фокус върху индустрията и икономиката. Събитието ще се състои на 18 март 2... 

Българският бизнес е най-заинтересован да работи с партньори от Германия, Турция, Италия, Румъния и Китай. В
първата десетка на най-търсените партньорства попадат още САЩ, Сърбия, Гърция, Испания и Франция. Данните
са от проучване на Българската търговско-промишлена палата. Българският бизнес предпочита да създава
партньорски отношения предимно по време на работни пътувания, в двустранни срещи, на... 

В рамките на KEY – The Energy Transition Expo 2025, едно от най-престижните европейски събития в сферата на
възобновяемата енергия, Сдружение "Соларна Академия България" организира дискусията Powering Affordability:
Reducing Energy Prices in South and Southeast Europe. В срещата взеха участие водещи експерти, институции и
компании, които изследваха пътищата за осигуряване на по-достъпна енергия в ... 

Заглавие: БТПП: Българският бизнес предпочита Германия и Турция за бизнес партньорства
Дата: 12.03.2025 18:10
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: Предстои среща с бизнес партньори от Нигерия
Дата: 13.03.2025 10:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Българският бизнес е най-заинтересован да работи с партньори от Германия, Турция, Италия,
Румъния и Китай
Дата: 12.03.2025 16:27
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Намаляването на бюрокрацията и дигитализацията са ключови за развитието на ВЕИ в Югоизточна
Европа
Дата: 12.03.2025 16:30
Медия: 3е-news

Заглавие: Търговските изложения са сред най-предпочитаните от българските предприемачи методи за

https://www.bgnes.bg/btpp-balgarskiqt-biznes-predpochita-germaniq-i-turciq-za-biznes-partnyorstva
https://www.bcci.bg/news/20837
https://bnr.bg/post/102127897/balgarskiat-biznes-e-nai-zainteresovan-da-raboti-s-partnyori-ot-germania-turcia-italia-rumania-i-kitai
https://3e-news.net/bg/a/view/59854/namaljavaneto-na-burokracijata-i-digitalizacijata-sa-kluchovi-za-razvitieto-na-vei-v-ugoiztochna-evropa
https://www.bta.bg/bg/news/economy/850103-targovskite-izlozheniya-sa-sred-nay-predpochitanite-ot-balgarskite-predpriemachi


През 2025 г. 45 на сто от анкетираните членове на БТПП очакват увеличение на бизнес пътуванията въпреки
геополитическата нестабилност, докато 28 на сто планират пътувания за по-кратки периоди. Паралелно с това, 13
на сто отговарят, че ще заложат повече на онлайн срещи, отразявайки адаптацията към променените
обстоятелства и нарастващата роля на дигитализацията. Това сочат данни от анкета на Българ... 

По случай 70-годишния юбилей на председателя на Търговско-промишлена палата – Стара Загора Олег Стоилов,
на 14 март 2025 г. (петък), от 12.00 ч. в зала 203 на Община Стара Загора, ще му бъде връчен благодарствен знак
от кмета Живко Тодоров. Oлeг Cтoилoв e poдeн на 14 март 1955 гoдинa в гp. Гoцe Дeчeв.Зaвъpшил e Texничecĸи
yнивepcитeт Coфия, cпeциaлнocт мaшинeн инжeнep и cлeддиплoмнa ĸвaлифиĸaция м... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
22)

Между 5 и 7 март т. г. в Rimini Expo Centre, Италия, се проведе третото издание на ключовия европейски форум,
посветен на ВЕИ, устойчивото развитие, декарбонизацията и енергийния преход, KEY – The Energy Transition Expo.
Международното събитие, съчетаващо технологично изложение и богата конферентна програма, за пореден път
обедини специалисти, представители на бизнеса, институции и организации от ... 

С 30 млн. евро по проекта H2START започват обучения в Тракийския университетТракийският университет в Стара
Загора стартира програма за обучение на кадри и специалисти във водородната индустрия. За целта се отпускат
30 млн. евро и от нея ще могат да се възползват всички пряко и косвено засегнати от енергийния преход. Това
каза областният управител на Стара Загора Методи Марков по време на междунар... 

Цените в САЩ ще се повишат, а в дългосрочен план налагането на мита няма да доведе до ползи за
американската икономика, смятат икономистиПо време на предизборната кампания Доналд Тръмп обещаваше,
че ще доведе до бум американската икономика. Той твърдеше, че политиките му ще подпомогнат средната класа и
пазара на труда, припомня ARD. Едва няколко седмици след встъпването му в длъжност обаче икономи... 

Развитие на балонен туризъм, обучение на туристи в стари занаяти с очила за виртуална реалност и електрически
влакчета са част от предложените проекти Над 8,3 млн. евро ще бъдат инвестирани в развитието на туризма в
пограничния регион между България и Сърбия. Те са осигурени по управляваната от Министерството на

набиране на бизнес партньори, сочи проучване
Дата: 12.03.2025 13:15
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Председателят на ТПП Стара Загора Олег Стоилов получава благодарствен знак от кмета Тодоров
навръх рождения си ден
Дата: 13.03.2025 10:35
Медия: Divident.eu

Заглавие: Solar Academy организира експертна дискусия в рамките на KEY – The Energy Transition Expo в Римини
Дата: 12.03.2025 14:35
Медия: Енергетика България

Заглавие: Нова програма пренасочва заетите във въглищния сектор към водорода
Дата: 12.03.2025 13:17
Медия: Economic

Заглавие: Задушава ли Тръмп икономиката на САЩ?
Дата: 13.03.2025 06:01
Медия: Факти

Заглавие: Над 8,3 млн. евро ще бъдат вложени за развитието на туризма в пограничните региони на България и
Сърбия 
Дата: 13.03.2025 09:09
Медия: Видин вест

https://divident.eu/12722/predsedatelyat-na-tpp-stara-zagora-oleg-stoilov-poluchava-blagodarstven-znak-ot-kmeta-todorov-navruh-rozhdeniya-si-den/
https://powerindustry-bulgaria.com/article/3889-solar-academy-organizira-ekspertna-diskusiia-v-ramkite-na-key-the-energy-transition-expo-v-rimini
https://www.economic.bg/bg/a/view/nova-programa-prenasochva-zaetite-vyv-vyglishtnija-sektor-kym-vodoroda
https://fakti.bg/mnenia/956155-zadushava-li-tramp-ikonomikata-na-sasht
http://vidinvest.com/2025/03/13/%D0%BD%D0%B0%D0%B4-83-%D0%BC%D0%BB%D0%BD-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE-%D1%89%D0%B5-%D0%B1%D1%8A%D0%B4%D0%B0%D1%82-%D0%B2%D0%BB%D0%BE%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B2%D0%B8/


регионалното развитие и благоустройството Програма ИНТЕРРЕГ VІ-А ИПП България – Сърбия... 

В изпълнение на дейност 6 "Организиране, провеждане и участие на български МСП производители в търговски
мисии в чужбина" по Проект BG16RFPR001-1.002-0001 "Реализация на мерки за интернационализация на
българските МСП чрез подкрепа дейността на Изпълнителна агенция за насърчаване на малките и средните
предприятия (ИАНМСП)" по Програма "Конкурентоспособност и иновации в предприятията" 2021-2027, Из... 

Без отсрочка в последния момент. Въпреки обаждането си в Белия до премиерът Кийр Стармър не успя да
осигури отстъпки за Обединеното кралство за внасяните в САЩ алуминий и стомана. Британското правителство не
е загубило надежда, като залага на подписването на търговска сделка. Според експерти тази сделка най-накрая
може да стане факт, ако британците предприемат ход за въвеждане на ответни мита за а... 

Накратко Комитетът по наблюдение одобри трето изменение на Стратегическия план за развитие на
земеделието и селските райони 2023-2027 г., по време на шестото си заседание. Сред основните изменения са
създаването на нова агроекологична интервенция. Увеличава се бюджетът за проекти за обществени площи в
селските райони Гратисен период за млади земеделски стопани Управление на риска ще покрива до 70%... 

Азиатските акции се понижиха предимно в четвъртък, въпреки възстановяването на Уолстрийт, подхранвано от
обнадеждаващата актуализация на потребителските цени в САЩ. Фючърсите на САЩ паднаха, а цените на
петрола бяха слабо променени. Китайските пазари се понижиха, докато инвеститорите наблюдаваха следващите
стъпки в търговската война на президента Доналд Тръмп. Индексът Hang Seng в Хонконг загуби 0... 

България има шанс да модернизира своята отбранителна индустрия с европейски инвестиции и не бива да го
пропуска. Това заяви евродепутатът от ГЕРБ/ЕНП Емил Радев, подчертавайки, че страната ни все още произвежда
оръжия по съветски стандарти, вместо да премине към натовски. "Съвременните войни се водят с дронове,
противоракетни щитове, сателитно наблюдение. Необходимо е да инвестираме в развитието н... 

Нюзлетърът за абонати на "Капитал", който събира всички важни новини на едно мястоТова е нюзлетърът "Бизнес
закуска", който абонатите на "Капитал" получават всяка сутрин в електронните си пощи. В него дежурният редактор
събира всичко важно, така че с един поглед да сте наясно какво се случва. Може да се абонирате за него оттук.

Заглавие: Пет български МСП участват във водещите изложения INTEC и Z MESSE, организирани от Лайпцигския
панаир – един от най-старите панаирни центрове в света
Дата: 12.03.2025 16:07
Медия: Изпълнителна агенция за насърчаване на малките и средните предприятия

Заглавие: Британците все още таят надежда, че митата за стомната и алуминия наложени от САЩ могат да
паднат
Дата: 12.03.2025 16:01
Медия: Financialtribune.bg

Заглавие: Земеделие: Комитетът по наблюдение прие промени в стратегическия план
Дата: 13.03.2025 09:34
Медия: Нива БГ

Заглавие: Загуби за азиатските индекси
Дата: 13.03.2025 08:15
Медия: Инфосток

Заглавие: Емил Радев: България трябва да се възползва от евроинвестициите в отбраната
Дата: 13.03.2025 08:07
Медия: СайтЪТ

Заглавие: Бизнес закуска: Слаб износ през януари; Защо падат американските акции; Европейските контрамита
за САЩ
Дата: 13.03.2025 06:07
Медия: Капитал

https://www.sme.government.bg/?p=67961
https://financialtribune.bg/bg/analizi/britantsite-vse-oshte-tayat-nadezhda-che-mitata-za-stomnata-i-aluminiya--nalozheni-ot-sasht-mogat-da-padnat/
https://nivabg.com/zemedelie-komitetat-po-nabljudenie-prie-promeni-v-strategicheskiia-plan/
https://www.infostock.bg/infostock/control/worldmarkets/news/121424-zagubi-za-aziatskite-indeksi
https://thesite24.net/emil-radev-balgariya-tryabva-da-se-vazpolzva-ot-evroinvesticziite-v-otbranata/
https://www.capital.bg/biznes-zakuska/2025/03/13/4755723_biznes_zakuska_slab_iznos_prez_ianuari_zashto_padat/


Събитията във вчерашния ден бяха доминирани от споровете около преизчи... 

[email protected]Изпълнителният директор на Ryanair Майкъл О'Лиъри притежава най-ексклузивната таксиметрова
компания в света. Автопаркът му има само една кола - Mercedes S500! Тъй като е такси, неговият мерцедес може
да заобикаля задръстванията и да кара в ленти, предназначени само за таксита и автобуси. По този начин
О'Лиъри е "измамил системата". Въпреки че беше извикан от ирландския министър на... 

ЕК с контрамерки на стойност до 26 млрд. евро - засегнати са и бърбънът, дънките, моторите "Харли-Дейвидсън" -
главно стоки от републикански щати ЕС е поредната мишена на президента на САЩ Доналд Тръмп в търговската
война, която той поведе с връщането си на власт. В ранните часове на сряда в сила влязоха митата от 25%, които
Вашингтон въведе за глобалния внос на алуминий и стомана. Реакцията на Бр... 

В момента в Бундесвера служат 181 000 войници. В сравнение с обявената цел от 203 000 души, сегашната бройка
е недостатъчна. За Ева Хьогл, която от почти пет години е пълномощничка на Бундестага по въпросите на
въоръжените сили, въпросът е абсолютен приоритет. В настоящата глобална ситуация е "по-важно от всякога да
имаме напълно боеспособен Бундесвер", заяви тя при представянето на годишния докла... 

Американски компании се обръщат към Украйна в търсене на помощ в създаването на по-добри дронове за
нуждите на Пентагона. Американските стартиращи компании са похарчили милиарди долари в рисков капитал с
надеждата да разработят малките дронове, от които въоръжените сили на САЩ се нуждаят в бъдеще. Но много от
тях произвеждат единствено скъпи безпилотни самолети, които не летят много добре. Междувр... 

Арно Куюмджиян, председател на Българска асоциация "Снабдяване", и Ясен Нанев, зам.-председател на
Българска асоциация "Снабдяване"В момента компаниите ускорено изтеглят поръчки преди влизането в сила на
новите мита. Това доведе до рязко увеличаване на вноса в САЩ още от ноември миналата година, веднага след
победата на Тръмп. Компаниите се опитват да натрупат запаси, за да смекчат първоначалния ш... 

В предаването "Светът и ние" по Българската национална телевизия евродепутатът Цветелина Пенкова представи
позициите на европейските социалисти по темите за бъдещето на отбранителната индустрия в България и в
Европа, чистата индустриална сделка и за отражението на търговската война между Европа и САЩ върху
европейската икономика и индустрия.Цветелина Пенкова подчерта, че Европейският съюз трябва д... 

Заглавие: Шефът на Ryanair избягва задръстванията с таксиметрова компания с една регистрирана кола
Дата: 13.03.2025 00:22
Медия: 24 Часа

Заглавие: Търговската война на Тръмп с Брюксел е факт – ЕС осъмна с 25% мита, но се закани: Ще ударим там,
където боли (Обзор)
Дата: 12.03.2025 23:30
Медия: 24 Часа

Заглавие: Танкове на кредит: Бундесверът има нужда от хора и пари
Дата: 13.03.2025 08:15
Медия: Actualno.com

Заглавие: САЩ търсят помощ от Украйна за създаването на най-добрите дронове за Пентагона
Дата: 12.03.2025 16:00
Медия: Actualno.com

Заглавие: Веригите на доставки се настройват за митата, но ще отнеме време и ще има фалити
Дата: 13.03.2025 11:30
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Цветелина Пенкова: Инвестициите в отбрана не трябва да са за сметка на социалните политики
Дата: 13.03.2025 11:19
Медия: Фокус

https://www.24chasa.bg/biznes/article/20094937
https://www.24chasa.bg/mezhdunarodni/article/20098722
https://www.actualno.com/europe/tankove-na-kredit-bundesveryt-ima-nujda-ot-hora-i-pari-news_2411039.html
https://www.actualno.com/america/sasht-tyrsjat-pomosht-ot-ukrajna-za-syzdavaneto-na-naj-dobrite-dronove-za-pentagona-news_2410766.html
https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/142265-verigite-na-dostavki-se-nastroyvat-za-mitata-no-shte-otneme-vreme-i-shte-ima-faliti
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Cvetelina-Penkova-Investiciite-v-otbrana-ne-tryabva-da-sa-za-smetka-na-socialnite-politiki-2480604


Компанията MGX, базирана в Абу Даби и специализирана в инвестиции в изкуствен интелект и технологии, ще
получи миноритарен дял в криптоборсатаВодещата световна криптоборса Binance обяви, че ще получи инвестиция
в размер на 2 млрд. долара от MGX, подкрепяна от държавата инвестиционна компания на Обединените арабски
емирства. В съобщението се посочва още, че MGX ще получи миноритарен дял в криптобор... 

И още от важните "зелени" теми от последните две седмициНай-важното през последните две седмици може да
прочетете в новото издание на специализирания бюлетин NET ZERO BUSINESS на "Капитал". Ако искате да го
получавате и на мейла си, може да се абонирате ТУК. Зелените теми, които вълнуват обществото. Моля
изпращайте ни вашите предложения за теми, които да развием. В момента тече пренареждане на вл... 

Бюджетът е с изпуснати разходи. Дефицитът не е 3%, той е поне 6% и това се вижда ясно в заложените параметри
на дълга. През задната врата се трупа дълг, който се скрива и от нашите партньори, и от гражданите. През дълга
се прави още един дефицит. Тази категорична позиция заяви в интервю за БНР Кузман Илиев, финансов
анализатор и председател на партия "България може". "Боде очите. То е толкова очев... 

Мария Маринова от Варна получи глобалната награда на Асоциацията на сертифицираните експерт счетоводители
(АССА) за постигнат най-висок успех на изпита "Данъчно облагане за напреднали" (Advanced Taxation exam),
съобщиха от организацията. "За мен е чест да получа глобалната награда на АССА. Надявам се, че постижението
ми ще мотивира и други да сe стремят към успех в образованието или в работата", к... 

"Бюджетът е с изпуснати разходи. Дефицитът не е 3%, той е поне 6% и това се вижда ясно в заложените
параметри на дълга. През задната врата се трупа дълг, който се скрива и от нашите партньори, и от гражданите.
(…) През дълга се прави още един дефицит." Тази категорична позиция заяви в интервю за БНР Кузман Илиев,
финансов анализатор и председател на партия "България може". "Боде очите. То е толков... 

Министърът на регионалното развитие и благоустройството Иван Иванов обяви, че компромис при некачествен
ремонт на републикански пътища няма да има. Това заяви той в отговор на депутатски въпрос по време на
блицконтрола в ресорната парламентарна комисия вчера.Дейностите по поддръжка и ремонти на пътищата
трябва да са с необходимото качество и от моя страна ще има нулев толеранс по отношение на всяк... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Заглавие: Най-голямата криптоинвестиция в историята: $2 млрд. за Binance с подкрепата на ОАЕ
Дата: 13.03.2025 11:06
Медия: Profit

Заглавие: Нюзлетър Net Zero Business: Зелена несигурност; Новото старо саниране; По-малко бюрокрация и
повече ВЕИ за бизнеса
Дата: 13.03.2025 11:02
Медия: Капитал

Заглавие: Кузман Илиев с апокалиптично предупреждение за парите на България
Дата: 13.03.2025 11:54
Медия: Класа

Заглавие: Българка е с най-високия успех на международен изпит по счетоводство
Дата: 13.03.2025 11:19
Медия: DarikNews.bg

Заглавие: Кузман Илиев: През задната врата се трупа дълг. Дефицитът е поне 6%
Дата: 13.03.2025 11:06
Медия: Пловдивски новини

Заглавие: Иван Иванов обяви нулев толеранс при некачествени ремонти на пътища
Дата: 13.03.2025 00:00
Медия: Дума

https://profit.bg/article/2025031308494305721
https://www.capital.bg/zelen-kapital/2025/03/13/4755791_njuzletur_net_zero_business_zelena_nesigurnost_novoto/
http://www.classa.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/item/550923-%D0%BA%D1%83%D0%B7%D0%BC%D0%B0%D0%BD-%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D0%B5%D0%B2-%D1%81-%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D0%BA%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D0%BF%D1%82%D0%B8%D1%87%D0%BD%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%83%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F
http://dariknews.bg/novini/bylgariia/bylgarka-e-s-naj-visokiia-uspeh-na-mezhdunaroden-izpit-po-schetovodstvo-2412652
http://plovdivskinovini.bg/bulgaria/kuzman-iliev-prez-zadnata-vrata-se-trupa-d-lg-deficit-t-e-pone-6
https://www.duma.bg/ivan-ivanov-obyavi-nulev-tolerans-pri-nekachestveni-remonti-na-patishta-n302926


Търсенето и привличането на работници от чужбина за летния сезон се увеличава спрямо търсенето на наша
работна ръка, каза Татяна Николова, директор на Бюрото по труда в Бургас. Тенденцията се отразява на местния
пазар на труда, обявените позиции при нас са по-малко и това се дължи на процедурите по внос на работници от
трети страни, които представителите на туристическия бизнес изпълняват от няко... 

Търсенето и привличането на работници от чужбина за летния сезон се увеличава спрямо търсенето на наша
работна ръка, каза Татяна Николова, директор на Бюрото по труда в Бургас. Тенденцията се отразява на местния
пазар на труда, обявените позиции при нас са по-малко и това се дължи на процедурите по внос на работници от
трети страни, които представителите на туристическия бизнес изпълняват от няко... 

По време на посещението си в Лондон вицепрезидентът Илияна Йотова се срещна със заместник-кмета Джоан
Маккартни. В ресора на Маккартни е политиката за децата и семействата, това съобщават от
Президентството.Акцент в разговора бяха трудностите пред интеграцията на немалка част от българската общност,
която е една от най-големите в лондонския регион. Поради ниско и липсващо образование, неграмотност... 

25 семейства в Пловдивско бяха ужилени с тройни сметки за ток за декември и януари. Буквално "от днес за утре"
те от битови абонати на ЕВН станаха промишлени и съответно плащат за електроенергия като фирмите. Хората,
сигнализирали за странния казус, живеят постоянно във вилната зона между Йоаким Груево и Перущица. Има
обаче още поне петдесет семейства, които ползват вилите си в местността само пре... 

Какво представлява финансовата грамотност? Финансовата сфера за много хора изглежда като нещо сложно и
предназначено само за банкери, инвеститори и икономисти. Истината обаче е, че разбирането на основните
финансови принципи е ключово за всеки човек, независимо от професията му. Независимо дали печелите хиляди
на месец или разполагате със скромен бюджет, начинът, по който управлявате парите си, оп... 

Джейсън МакГинес е търговски директор на най-голямата по капацитет авиокомпания на българския и
европейския пазар - Ryanair. Той вече повече от 17 години е част от екипа на нискотарифния превозвач, а от близо
половин десетилетие е на настояващата си позиция. Пред Money.bg той коментира развитието на пазара, но и
специфичните предизвикателства пред растежа на авиосектора в България. Ryanair е в Бъл... 

Заглавие: Все повече работници от чужбина се търсят за летния сезон по морето
Дата: 13.03.2025 02:03
Медия: ГлобусНюс

Заглавие: Все повече работници от чужбина се търсят за летния сезон по морето
Дата: 12.03.2025 21:38
Медия: Зарата

Заглавие: Голяма част от българската общност в Лондон е капсулирана и не се интегрира в местната среда
Дата: 12.03.2025 13:51
Медия: Sofia24.bg

Заглавие: Десетки семейства получиха чутовни сметки за ток, причината е скандална
Дата: 13.03.2025 08:50
Медия: Блиц

Заглавие: Финансова грамотност за неспециалисти – как да управляваме парите си умно?
Дата: 13.03.2025 11:07
Медия: Инфо мрежа

Заглавие: Ryanair за Терминал 3: Пътниците не искат скъпо "5-звездно изживяване", а летище, през което се
минава бързо
Дата: 13.03.2025 11:03
Медия: Money.bg

Заглавие: Ребалансиране на трансатлантическата връзка в НАТО -  къде  е българското място?

https://globusnews.net/%D0%B2%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D1%87%D1%83%D0%B6%D0%B1%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D1%82%D1%8A%D1%80/
https://zarata.info/%D0%B2%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D1%87%D1%83%D0%B6%D0%B1%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D1%82%D1%8A%D1%80/
https://www.sofia24.bg/novini/Bylgaria/Golyama-chast-ot-bulgarskata-obshtnost-v-London-e-kapsulirana-i-ne-se-integrira-v-mestnata-sreda-2479437
https://blitz.bg/regioni/desetki-semeystva-poluchikha-chutovni-smetki-za-tok-prichinata-e-skandalna_news1072186.html
https://infomreja.bg/finansova-gramotnost-za-nespecialisti-%E2%80%93-kak-da-upravlqvame-parite-si-umno-170165.html
https://money.bg/business/ryanair-za-terminal-3-patnitsite-ne-iskat-skapo-5-zvezdno-izzhivyavane-a-letishte-prez-koeto-se-minava-barzo.html
https://faktor.bg/rebalansirane-na-transatlanticheskata-vrazka-v-nato-kade-e-balgarskoto-mqsto


"Превъоръжи България" - това трябва да бъде мотото на нашите усилия, среден път днес няма Михаил Найденов,
експерт по национална сигурност С началото на втория мандат на президента на САЩ Доналд Тръмп в НАТО
започна необратим процес на ребалансиране на трансатлантическите отношения. Той се изразява в поемане от
страна на европейските съюзници от НАТО на нарастващ дял от общата тежест в рамките на ... 

Deutsche Bank прогнозира увеличение на приходите през 2025 г. в своята инвестиционна банка и три други
основни бизнес звена. Прогнозата, публикувана в последния годишен доклад, е най-подробната прогноза на
банката досега за очакваното й представяне през 2025 г., предава Ройтерс. Настоящата година е решаваща за
главния изпълнителен директор Кристиан Сюинг, който се стреми да постигне поредица от а... 

На трудовата борса, проведена в Дома на народната армия в Бургас, над 30 работодатели обявиха повече от 1100
свободни позиции за сезонна работа по Южното Черноморие. През тази година търсенето на персонал от страна
на хотелиерите и ресторантьорите започва по-рано от обичайното. Кабинетът отпуска 840 хил. лв. за деца с
онкохематологични заболявания Според Татяна Николова, директор на Бюрото по труд... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

Откъде се появи партия "Величие" с уволнен дисциплинарно "полковник" през 2007 г. след публичен скандал
Откъде се появи партия "Величие" с уволнен дисциплинарно "полковник" през 2007 г. след публичен скандал Те не
са разчитали на големите медии, а са превземали социалните мрежи с подчертана агресия, арогантност и патос.
Но какво са говорили там, за да получат толкова подкрепа, че да влязат в парла... 

Защо се проверяват 2204 секции, след като КС са сезирани не само за частично касиране, а и за цялостно
касиране на изборите… Конституционен съд, прокуратура, ЦИК и "Информационно обслужване" – тези четирите
институции, които участват в скандала с липсващите гласове, забъркаха истинска правна каша. Да, тя ще намери по
някакъв начин своето решение, но един факт остава изключително пренебрегнат. Конс... 

Защо се проверяват 2204 секции, след като КС са сезирани не само за частично касиране, а и за цялостно
касиране на изборите…Конституционен съд, прокуратура, ЦИК и "Информационно обслужване" – тези четирите
институции, които участват в скандала с липсващите гласове, забъркаха истинска правна каша. Да, тя ще намери по
някакъв начин своето решение, но един факт остава изключително пренебрегнат.Консти... 

Дата: 13.03.2025 10:01
Медия: Фактор

Заглавие: Deutsche Bank прогнозира ръст на приходите за 2025 г. във всичките четири основни бизнеса
Дата: 13.03.2025 11:45
Медия: Мениджър

Заглавие: Липса на работна ръка: Обявиха повече от 1100 свободни позиции по черноморието (ВИДЕО)
Дата: 13.03.2025 08:15
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Откъде се появи партия "Величие" с уволнен дисциплинарно "полковник" през 2007 г. след
публичен скандал
Дата: 12.03.2025 14:01
Медия: 4ВЛАСТ

Заглавие: Може ли държавата да занулява гласа на хората!?
Дата: 13.03.2025 09:32
Медия: Днес News

Заглавие: Може ли държавата да занулява гласа на хората!?
Дата: 13.03.2025 09:02
Медия: Факти

Заглавие: Тръмп се смръщи и на Ирландия. Обвини ги в кражба на американската фармацевтична индустрия

https://manager.bg/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%B8/deutsche-bank-prognozira-uvelichenie-na-prihodite-za-2025-g-vav-vsichkite-chetiri-osnovni-biznesa
https://eurocom.bg/2025/03/13/lipsa-na-rabotna-raka-obyaviha-poveche-ot-1100-svobodni-pozitsii-po-chernomorieto-video/
https://4vlast-bg.com/archives/789231
https://dnesnews.bg/2025/03/%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%B5-%D0%BB%D0%B8-%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BD%D1%83%D0%BB%D1%8F%D0%B2%D0%B0-%D0%B3%D0%BB%D0%B0%D1%81%D0%B0-%D0%BD%D0%B0/
https://fakti.bg/mnenia/956279-moje-li-darjavata-da-zanulava-glasa-na-horata
https://www.frognews.bg/novini/tramp-smrashti-irlandiia-obvini-krajba-amerikanskata-farmatsevtichna-industriia.html


Както полушеговито съобщи вестник "Гардиън", "Михол Мартин, посетил Америка по случай Деня на Свети Патрик –
ирландския национален празник, не успя да излезе невредим от Белия дом". Според вестника президентът на
САЩ е демонстрирал "неохотно уважение" към Мартин, редувайки похвали и комплименти с остри критики към ЕС.
Тръмп многократно изтъкна историческите политики на Ирландия за ниски данъци, к... 

25 семейства бяха ужилени с тройни сметки за ток за декември и януари. Буквално "от днес за утре" те от битови
абонати на ЕВН станаха промишлени и съответно плащат за електроенергия като фирмите. Хората,
сигнализирали "Марица" за странния казус, живеят постоянно във вилната зона между Йоаким Груево и Перущица.
Има обаче още поне петдесет семейства, които ползват вилите си в местността само през ля... 

Опозиционната Демократическа партия ("Демократит") в Гренландия, спечели парламентарните избори на
арктическия остров, които бяха произведени вчера при безпрецедентен интерес от страна на международната
общност – от една страна заради заплахата за анексиране от американския президент Доналд Тръмп, а от друга
страна - заради нарастващите призиви на жителите на острова за независимост от Дания, съоб... 

Турската военнопромишлена компания Aselsan тества системата за противовъздушна отбрана с малък обсег
Gökberk. По време на тренировъчна битка срещу дронове високоенергийният лазер е успял автоматично да
проследи и порази бойни FPV дронове в различни военни сценарии. Сега Gökberk ще стане част от националната
система за противовъздушна отбрана Steel Dome. Според Aselsan комплексът използва комбинаци... 

Екип от учени от Геолого-географския факултет на Софийския университет "Св. Климент Охридски" успешно
проведе първите в България хиперспектрални дистанционни изследвания с помощта на безпилотни летателни
системи (БЛС). Водещи в експеримента са проф. Камен Богданов, гл. ас. д-р Стефан Велев, гл. ас. д-р Леонид
Тодоров и младите изследователи Кристиан Кирилов и Борис Кръстев. Хиперспектралните изобр... 

Президентът на Съединените щати Доналд Тръмп се закани, че сега е ред на американската държава да се
отнася лошо и грубо с Европейския съюз, както Общността се е отнасяла със САЩ в продължение на толкова
дълго време.След решението на Брюксел да вдигне с 25% митата за внос на стомана и алуминий от САЩ, което
решение ще коства на американската икономика около 26 млрд. евро, републиканецът заяви, че ... 

Дата: 13.03.2025 08:34
Медия: Frog news

Заглавие: Тройни сметки за ток шокираха виладжии: От битови станали промишлени абонати
Дата: 13.03.2025 07:45
Медия: Марица

Заглавие: Изборите в Гренландия протекоха при безпрецедентен международен интерес
Дата: 13.03.2025 03:04
Медия: Кворум Силистра

Заглавие: И Турция тества лазерно оръдие за борба с дроновете
Дата: 13.03.2025 10:38
Медия: Kaldata

Заглавие: Първи хиперспектрални изследвания в България чрез безпилотни летателни системи
Дата: 13.03.2025 10:56
Медия: Софийски университет "Св. Климент Охридски"

Заглавие: Тръмп: Ще накарам ЕС да съжалява заради лошото си отношение към САЩ
Дата: 13.03.2025 11:36
Медия: ПИК

Заглавие: Д-р Бойко Таков: Инвестициите в експортно промотиране генерират значителен икономически растеж
Дата: 13.03.2025 10:30
Медия: Novinite.bg

https://www.marica.bg/biznes-zona/troyni-smetki-za-tok-shokiraha-viladjii-ot-bitovi-stanali-promishleni-abonati
https://www.kvorum-silistra.info/news/49230
https://www.kaldata.com/%D1%85%D0%B0%D1%80%D0%B4%D1%83%D0%B5%D1%80/%D0%B8-%D1%82%D1%83%D1%80%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D1%82%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B0-%D0%BB%D0%B0%D0%B7%D0%B5%D1%80%D0%BD%D0%BE-%D0%BE%D1%80%D1%8A%D0%B4%D0%B8%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%B1%D0%BE%D1%80%D0%B1-556363.html
https://www.uni-sofia.bg/index.php/bul/novini/novini_i_s_bitiya/p_rvi_hiperspektralni_izsledvaniya_v_b_lgariya_chrez_bezpilotni_letatelni_sistemi
https://pik.bg/%D1%82%D1%80%D1%8A%D0%BC%D0%BF-%D1%89%D0%B5-%D0%BD%D0%B0%D0%BA%D0%B0%D1%80%D0%B0%D0%BC-%D0%B5%D1%81-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D1%8A%D0%B6%D0%B0%D0%BB%D1%8F%D0%B2%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B8-%D0%BB%D0%BE%D1%88%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D1%81%D0%B8-%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%BE%D1%88%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BA%D1%8A%D0%BC-%D1%81%D0%B0%D1%89-news1272507.html
https://www.novinite.bg/articles/265292/D-r-Bojko-Takov-Investiciite-v-eksportno-promotirane-generirat-znachitelen-ikonomicheski-rastej


Анализът е на д-р Бойко Таков, изпълнителен директор на Изпълнителната агенция за насърчаване на малките и
средните предприятия (ИАНМСП). Експортът е тема, която често, като че ли остава извън дневния ни ред и се
фокусираме върху инвестициите. Да, много добре е, даже е задължително, да имаме преки чуждестранни
инвестиции, но в същото време трябва да отдадем дължимото и на експорта. От икономическа... 

В предизборната си кампания за кмет на София през 2005 г. Бойко Борисов обещаваше поне 50% от приходите от
местни данъци и такси в столичните райони да се връщат в районните кметства. Оттогава насам всички общински
съвети са под негово влияние, но все още чакаме това да се случи. Заемът за софийските тротоари е моя идея –
да се изтегли голям общински заем и да се оправят всички столични тротоари. ... 

Депутатите от партията засипаха бюджета с хиляди еднотипни поправки в опит да забавят гласуването му38 235.
Това е броят на предложенията за промени в бюджета, които "Възраждане" твърди, че депутатите ѝ са внесли.
Вярваме им, тъй като си имаме и по-смислени начини да си прекарваме времето, отколкото да ги броим.
Деловодството на Народното събрание също, но можем само да им съчувстваме. "Не кръпки,... 

Шведският бизнесмен е пилотирал четириместна машина, която се е разбила в планинска хижа на платото
Велика Планина64-годишният шведски бизнесмен и съосновател на сайт Pirate Bay Карл Лундстрьом е загинал
при самолетна катастрофа на платото Велика планина в северната част на Словения, съобщи The Slovenia Times.
Инцидентът е станал на 10 март, а четириместната машина Mooney M20 се е разбила в плани... 

"Бюджетът е с изпуснати разходи. Дефицитът не е 3%, той е поне 6% и това се вижда ясно в заложените
параметри на дълга. През задната врата се трупа дълг, който се скрива и от нашите партньори, и от гражданите.
(…) През дълга се прави още един дефицит." Тази категорична позиция заяви в интервю за БНР Кузман Илиев,
финансов анализатор и председател на партия "България може". "Боде очите. То е толков... 

Заглавие: Георги Илиев: Бойко Борисов обеща точно преди 20 г. децентрализация на столичните райони. Дотук
нищо (част 2)
Дата: 13.03.2025 09:59
Медия: Банкеръ

Заглавие: Как "Възраждане" пробва да хакне парламента
Дата: 13.03.2025 11:25
Медия: Капитал

Заглавие: Съоснователят на Pirate Bay Карл Лундстрьом загина при самолетна катастрофа в Словения
Дата: 13.03.2025 11:13
Медия: Днес Дир.бг

Заглавие: Кузман Илиев: Дефицитът е поне 6%! През задната врата се трупа дълг
Дата: 13.03.2025 11:32
Медия: Budnavarna.com

https://banker.bg/2025/03/13/georgi-iliev-boiko-borisov-obestha/
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/sedmicata/mediina_sergiia/2025/03/13/4755373_kak_vuzrajdane_probva_da_hakne_parlamenta/
https://dnes.dir.bg/intsidenti/saosnovatelyat-na-pirate-bay-karl-lundstryom-zagina-pri-samoletna-katastrofa-v-sloveniya
https://www.budnavarna.com/2025/03/13/kuzman-iliev-deficzitat-e-pone-6-prez-zadnata-vrata-se-trupa-dalg/
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